

## Referat NU – B-feltet

Referat	
Tilstede:	Laila Aarø, Ingrid Grimstad, Siv Frost
Dato:	25.08.2021
Kl:	18.00
Sted:	Siv
Referent:	Siv

Sak nr	Saker	Ansvar/oppfølging
38/21	Gjennomgang av instruksjer for naboutvalgene.	Alle
39/21	Gjennomgang av regnskap for regnskapsåret 2021 og sjekket dette opp mot budsjett.	Ingrid
40/21	<p>Status Utleirparken.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi har fått et nytt bord/benk i parken</li> <li>• Strømboksen til «juletreet» har blitt ødelagt/brutt opp i løpet av sommeren. Vaktmester har nå ordnet dette.</li> <li>• Det er lagt inn strøm i gapahuken (dobbeltuttak)</li> <li>• Vi har også behov for lys inne i gapahuken</li> </ul>	Laila
41/21	<p>Henvendelse fra beboer med spørsmål om prosess knyttet til fargevalg i B-feltet.</p> <p>Naboutvalget har sendt tilbakemelding til beboer med forklaring om hvordan prosessen har foregått.</p>	
42/21	<p>Henvendelse fra beboer om at det er observert rotter i et område på feltet. Vi tar en prat med beboer for nærmere detaljer. Vi sjekker også om det er plassert «åtestasjoner» i nærheten.</p> <p>NU har allerede gitt foreløpig svar til beboer.</p>	Siv
43/21	<p>Henvendelse fra beboere som har et stort ønske om sandkasse/huskestativ på tunet (ikke et stort område).</p> <p>Naboutvalget har ikke midler som kan brukes til dette formålet. Vi kan heller ikke beslutte at det skal etableres sandkasser/huskestativ på ulike områder i feltet.</p>	
44/21	Har fjernet et tre på bakgrunn av ønske fra beboer.	
45/21	Klager fra beboere. Sakene er ferdigbehandlet av NU.	
46/21	Det er kjøpt inn tre kantklippere (en til hver bod).	
47/21	Vi har gitt tilbakemelding til administrasjonen angående svar på henvendelsen som vi sendte om fargevalg. Vi har blant annet fått tilbakemelding om at	

	valg av farge ble besluttet allerede i 2011, noe NU-B synes er uheldig.	
48/21	Vi sender en henvendelse via eLydia om behov for nytt/utbedret underlag for avfallsdunkene utenfor boligene i nummer 9.	Siv
49/21	Neste møte:	